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PEACE 

PAZ 

 

Este tracto do Evanxeo traduciuse cun ordenador. Se 

podes corrixir ou mellorar o idioma, ponte en contacto 

coa oficina en info@angp.co.za 

  

"Se soubese hoxe o que é necesario para a paz!" Lucas 

19:42. Cando miramos ao redor e vemos as cousas que están 

a ocorrer no mundo hoxe en día, está claro para todos que 

non hai paz no mundo. En calquera lugar que escoites falar 

de loitas, asasinatos, guerras e rumores de guerras. Non 

importa o xornal que abras, atoparás alí as cousas terribles 

que se fan as persoas por culpa do pecado, do odio e dos 

celos. Os grandes homes do mundo levan moitos anos 

intentando traer paz ao mundo, e ningún deles o conseguiu 
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nunca. Non só o mundo está nesta condición, senón que é 

triste dicir que moitas das nosas casas tampouco teñen 

paz. O peor de todo é o feito de que hai un número moi 

grande de persoas no mundo hoxe en día, que non teñen paz 

nas súas propias almas e é aquí onde está a raíz de todos os 

problemas. 

POR QUE NON HAI PAZ? 

Ao principio Deus creou o mundo, así como a herba, as 

flores, as árbores e todos os animais que viven baixo a auga, 

así como os que viven no chan. Deus tamén creou a Adán e 

Eva e en toda esta creación houbo paz. Adán e Eva non 

tiveron medo de ningún dos animais, e os animais vivían 

pacíficos e felices xuntos. As ovellas podían camiñar xunto 

ao león e o león non o faría mal. Por riba de todo, había paz 

entre Deus e o home, e Deus adoitaba vir no fresco da noite 

e camiñar e falar con Adán e Eva. Non tiñan medo 

no corazón a Deus e esperaban con ansia a súa chegada a 

visitalos. 

Entón Satanás, que é o inimigo da paz, entrou na serpe e 

tentou a Adán e Eva ao pecado, porque onde está o pecado, 

non hai paz. Satanás, o pai das mentiras, díxolles que non 

morrerían aínda que desobedeceran a Deus e tomasen do 

froito que Deus lles dixera que non comeran. Do mesmo 

xeito que moita xente aínda, ata o día de hoxe, escoita a voz 

do demo, tamén Adán e Eva fixeron o que o demo os tentou 

facer e pecaron contra Deus . Nese mesmo momento, a paz 

que gozaron deixounos: toda a paz e a beleza 

que Deus creou agora foron destruídas nun acto de pecado 

e o medo entrou nos corazóns de Adán e Eva. 

Esa noite, cando Deus veu como de costume falar con eles, 

escondéronse e tiveron medo da presenza de Deus . "O 
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pecado chegou ao mundo a través dun home e o seu pecado 

trouxo a morte con el" e ata nós, que vivimos hoxe, pecamos 

e estamos lonxe da presenza 

salvadora de Deus . ( Romanos 5:12; 3:23). Un pecado leva 

xeralmente a outro e hoxe todo o mundo está enfermo de 

pecado, e é por iso que non hai paz na terra. 

DEUS QUIXO RESTAURAR A PAZ DE NOVO MUNDO . 

Deus mirou do ceo e viu todo o odio, o medo, o pecado e a 

tristeza, e no seu gran amor enviou ao seu Fillo a nacer nun 

cortello. Ano tras ano en Nadal, lémbranos as palabras do 

anxo: “Non teñas medo! Estou aquí cunha boa nova para ti, 

que traerá unha gran alegría a toda a xente. Este mesmo día 

na cidade de David naceu o teu Salvador: Cristo Señor. De 

súpeto apareceu xunto ao anxo un gran exército de anxos 

do ceo, cantando loanzas a Deus : Gloria a Deus no ceo máis 

alto e paz na terra a aqueles cos que está satisfeito. 

" (Lucas 2: 10-14). Xesús foi enviado a esta terra "para 

brillar do ceo a todos aqueles que viven na escura sombra da 

morte, para guiar os nosos pasos cara ao camiño da 

paz". (Lucas 1: 79). Efesios 2:14 tamén nos di que "Cristo 

mesmo nos trouxo a paz". Deus enviou ao Príncipe da Paz a 

este mundo e, se a xente daqueles días só aceptara ao 

Príncipe da Paz, poderían vivir en harmonía unha vez máis. 

QUE FIXO A XENTE CON ESA PAZ? 

Como Adán e Eva, os xudeus e os demais daquela época 

preferiron desobedecer a Deus e seguir os consellos de 

Satanás. Rexeitaron ao príncipe e, cando Pilato puxo a 

Xesús e a Barrabás diante deles, berraron: "¡Fóra de 

Xesús! Dános Barabás! " Noutras palabras, dicían: "Quita ao 

príncipe da paz e dános odio, guerras, asasinatos e 

pecado". Estas persoas tiñan o seu propio libre albedrío e 
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poderían elixir por si mesmas sen ser forzadas, pero aínda 

así elixiron a Barrabás. Os días nos que estamos a vivir son 

exactamente os mesmos. Deus deunos unha 

elección. Podemos ter a Xesús como o noso Salvador e o noso 

Rei, e El traerá a paz nas nosas vidas. El di: “A paz é o que 

deixo contigo; é a miña paz a que che dou. Non o dou como o 

fai o mundo. Non te preocupes e molestas; non teñas 

medo." (Xoán 14: 27). Os pecados das nosas vidas 

afastáronnos de Deus e no noso estado pecaminoso non 

temos paz en nós mesmos, pero Xesús está sempre de pé 

cos brazos estendidos agardando recibirnos de volta, 

restaurarnos, facernos fillos de Deus e para darnos a paz 

de novo. 

En Romanos 5: 1 dísenos : "Agora que somos xustos 

con Deus por medio da fe, temos paz con Deus a través do 

noso Señor Xesucristo". Non hai nada neste mundo que nos 

poida dar paz. O diñeiro, a riqueza e a fama non o poden dar, 

a bebida non o pode dar; e poñer os nosos nomes nun rolo da 

igrexa non o pode dar. Só hai un xeito de recibir a paz polas 

nosas almas e é chegar ao Señor Xesús, confesarlle os nosos 

pecados e afastarse deles e "Se confesamos os nosos 

pecados a Deus , El cumprirá a súa promesa e fará o que 

faga. ten razón: perdoará os nosos pecados e purificaranos 

de todo mal facer. " (1 Xoán 1: 9). A paz que dá Xesús é unha 

paz moito máis alá do entendemento humano ( Filipianos 4: 

7). Non pode ser explicado polo home, pero podemos 

experimentalo nas nosas vidas se estamos dispostos a 

afastarnos do pecado e dos amigos pecadores e dirixirnos 

ao Señor Xesucristo e só servirlle. Podemos ser capaces de 

vivir sen paz pero non podemos permitirnos o luxo de morrer 

sen paz, "Porque o Reino de Deus non é unha cuestión de 

comer e beber, senón de xustiza e paz". ( Romanos 14: 
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17). Polo tanto, se non temos a paz de Deus nos nosos 

corazóns cando morremos, seguramente non seremos 

benvidos ao seu ceo de paz. 

Se non aceptamos ao Príncipe da Paz nas nosas vidas e 

morremos na nosa condición pecaminosa, entón só hai un 

lugar para nós, e ese é o lume eterno do inferno. Non podes 

permitirte o morrer na condición na que estás agora porque 

estarás eternamente perdido e a Palabra de Deus dinos que 

"o fume do lume que os atormenta sobe para sempre e para 

sempre". É un inferno eterno ao que vai o pecador e todos 

pecamos. "Non hai ninguén que sexa xusto". ( Romanos 3: 

10). Se quere ir ao ceo, só hai unha cousa que facer e que 

está a facer a paz con Deus e ter Deus a paz 's no seu 

coração'E paz que Cristo dálle, oriente-lo.' ( Colosenses 

3:15 ). No Nadal recordámonos da chegada de Xesús a 

este mundo para traer paz. Na época de Semana Santa 

lembrámonos de como a xente o rexeitou e o 

crucificaron. Querido amigo, tamén serás un dos que 

rexeitaron ao Mestre ou vas abrir a túa vida e deixalo 

entrar? Só hai un xeito de ter a paz de Deus no teu 

corazón, e é arrodillarse diante del agora, confesarlle que 

es pecador e pedirlle que te purifique e que te faga seu; por 

moi bo que creas, tes que salvarte; por moi malo que che 

pareza, está disposto a aceptarte e non apartará a 

ninguén. Se nunca experimentaches a paz de Deus dentro 

da túa alma, aceptaa agora e terás unha grande e gloriosa 

alegría que as palabras non poden expresar. (1 Pedro 1: 8). 

Nun certo servizo do Evanxeo, un ancián levantouse e dixo: 

"Vivín durante o reinado de catro reis. Na primeira sempre 

estivemos en guerra, e foi un momento terrible. Durante o 

reinado do segundo sufrimos unha gran fame e comemos 

ratas, herba e madeira. Durante o terceiro, os nosos 
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inimigos vencéronnos e convertémonos nos seus 

servos. Pero durante o reinado deste terceiro rei visitounos 

outro rei, un gran rei, un bo rei, un rei pacífico, un rei do 

amor, ¡Xesús, o Señor do ceo! Venceu ao inimigo e conquistou 

os nosos corazóns. Por iso agora vivimos en paz e en 

abundancia, e esperamos vivir con El no ceo. " 

Querido amigo, entrega a túa vida agora a Xesús. Neste 

momento, detense no teu camiño descendente cara ao 

inferno, xira e serve ao rei dos reis e ao señor dos 

señores. Podes ver que moitos dos teus amigos te 

abandonarán, pero lembra que Xesús dixo: "A paz que dá 

Cristo debe guiarte nas decisións que tome". ( Colosenses 

3:15 ). 

MR Gschwend 

  

 Este tracto do Evanxeo traduciuse cun ordenador. Se 

podes corrixir ou mellorar o idioma, ponte en contacto coa 

oficina en info@angp.co.za 

  

Se atopou a salvación en Cristo ou se foi bendito doutra 

maneira coa nosa literatura do Evanxeo, 

avísanos. Queremos agradecer a Deus contigo e recordalo 

máis nas nosas oracións. Para obter libros, libros e follas de 

evanxeo gratuítos en máis de 540 idiomas, póñase en 

contacto connosco :  
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O CORAZÓN DO HOME 

 

 

 This Gospel tract was translated with a computer. If you 

can correct or improve the language, please contact the 

office at info@angp.co.za 
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